
   
 

Gemeenteraad Sliedrecht  
Artikel 39: Schriftelijke vragen raadsleden aan het college van B&W  
 
Datum: 
 
 
Aan het college van burgemeester en wethouders van de gemeenteraad Sliedrecht, 
 
 
Steller vragen: raadslid de heer Brandwijk 
Fractie: Slydregt.NU  
 
 
Onderwerp: Verlichting baanhoekbrug door Smart Delta Drechtsteden  
 
 
Het college wordt verzocht de volgende vraag/vragen binnen vier weken schriftelijk te 
beantwoorden aan de steller. De termijn van vier weken start nadat de vragen op digitale 
wijze ter beschikking van de voorzitter van de raad zijn gesteld. 
 
 

1. Is dit nu een voorbeeld van wat de Smart Delta Drechtsteden doet? 
2. Is in een tijd waarin mensen moeite hebben met de energierekening betalen dit 

nu echt nodig? Wat is de waarde hiervan? 
3. Heeft dit volgens het college prioriteit? Want wat is er te vieren in deze tijd van 

crisissen? 
4. Wat is de meerwaarde voor de Sliedrechtse inwoner van deze verspilling van 

energie? 
 
 
Toelichting: De fractie Slydrecht.NU heeft vragen over de verlichting die komt op de 
baanhoek brug door smart delta Drechtsteden. 
 
 
Ondertekening en naam raadslid, 
Boudewijn Brandwijk  
 
 

 
 


